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 Председница Владе Србије Ана Брнабић изјавила је да се воде разговори са ММФ-ом,
као и интерне калкулације у влади, колико би могло да буде повећање плата у јавном
сектору, али није могла да прецизира колико ће бити то повећање.

  

  "Када бих говорила, говорила бих у форми нагађања. И даље водимо разговоре са
ММФ-ом и наше интерне калкулације колико би могло да буде повећање, а да се не
угрозе фискална стабилност и дисциплина", рекла је Брнабић гостујући на РТВ.   

Она је назначила да надлежни не желе да све што имамо дамо у потрошњу, већ желе да
стимулишу инвестиције а да раст "иде" из извоза и инвестиција.

  

Пре тога, указала је, 2007. и 2008. године раст је ишао из потрошње, па је Србија била
пред банкротом.

  

Упитана да ли се ствара притисак, ако председник Александар Вучић најави повећање
од 10 одсто "па се когригује и каже биће значајно повећање", Брнабић је рекла да то не
ствара притисак.

  

"Мислим да имамо за значајно повећање, а ја нећу говорити о процентима", рекла је
председница

  

(Танјуг)
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